

# 「新式外來人口統一證號」變更提醒事宜

## Change of New UI No. for Foreign Nationals

1. 內政部移民署自110年起1月2日起換發「新式外來人口統一證號」，內政部移民署將現行統一證號(2碼英文+8碼數字)比照國人身分證字號格式修正(1碼英文+9碼數字)，相關資訊可參考[內政部網站](#)。

“New UI No. for Foreign Nationals” policy starts from January 2, 2021. The New UI No. will use the same format as National ID, with one letter followed by nine numbers. More information please refer to the website of [the Ministry of the Interior](#).

2. 客戶如需變更新式統一證號，請本人攜帶居留證正本及原留印鑑至本公司辦理。如您無法至本公司親自辦理，請填寫「[統一證號資料異動申請書](#)」並檢附「居留證」正反面影本，掛號郵寄至本公司辦理。

If the customer needs to change the UI No., please visit our company with your latest “Residence Certificate” and Original Registered Chop/Signature. If you can't visit our company, please fill out the [“Information Update Application”](#) form and send it to our company by registered mail together with a copy of the front and back of your latest “Residence Certificate”.

3. 為保障您的權益，提醒您統一證號必須與扣(匯)款銀行帳戶證號相符，以免產生基金配息遭退撥情形。

In order to protect your rights and interests, please be reminded that your UI No. has to be matched with the UI No. of your bank account, so as not to affect the operation of dividends distribution.

4. 如有疑問請洽詢本公司客服：02-2652-6699

If you have any questions, please contact us：02-2652-6699

### 【中國信託投信獨立經營管理】

台北總公司：台北市南港區經貿二路188號12樓 | (02) 2652-6688  
台中分公司：台中市西區忠明南路499號9樓之1 | (04) 2372-5199  
公司網址：[www.ctbcinvestments.com](http://www.ctbcinvestments.com) | 客服專線：(02) 2652-6699



中國信託投信  
CTBC INVESTMENTS